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Abstract (en)
The internal combustion engine (10) has an engine block (12) with a cylinder head (11) that is provided in the intake channels (15). The air from the
inlet openings (15a) is conducted to outlet openings (15b) of the cylinder head. The air is flown in a flow direction from the inlet openings through the
inlet channel to the outlet openings. An air collector (20) is provided with an inlet and an outlet, and is arranged directly on the cylinder head. The
outlet is configured to enclose several inlet openings.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Verbrennungsmotor (10) mit: einem Motorblock (12), einem Zylinderkopf (11), in dem Einlasskanäle (15) vorgesehen
sind, die Luft von Einlassöffnungen (15a) des Zylinderkopfs (11) zu Auslassöffnungen (15b) des Zylinderkopfs (11) leiten, wobei die Luft in einer
Strömungsrichtung von den Einlassöffnungen (15a) durch die Einlasskanäle (15) zu den Auslassöffnungen (15b) strömt, und einen Luftsammler
(20) mit einem Einlass (21) und einem Auslass (25), dadurch gekennzeichnet, dass der Luftsammler (20) unmittelbar an dem Zylinderkopf (11)
angeordnet ist.
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